
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2022. június 23-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Bajzáthné Bertalan Ildikó, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Seresné 
Lados Éva, Tóth Imre 8 fő képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Dr. Mikola Nóra 1 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője,  
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője, 
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy, a Jászladányi Rendőrőrs parancsnoka, 
Gengela Sándor. 
 

 
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 8 fő jelen van, Dr. Mikola Nóra jelezte 
távolmaradása okát, a képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitja. A meghívóban 10 
napirendi pont tárgyalása szerepel, megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e 
valakinek plusz napirendi pont, illetve módosító javaslata? 
 
Lovász Imre jegyző: plusz napirendi pontként javasolja tárgyalni a Komplex telepprogram 
Jászladányon II. projekt keretében eszköz és anyagbeszerzés vonatkozásában szolgáltató 
kiválasztását.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a javaslattal, hogy 
nyílt ülésben 10. napirendi pontként tárgyalja a testület a komplex pályázat kapcsán az anyag 
és eszközbeszerzésről szóló előterjesztést? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
175/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
Napirend kiegészítése 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következő napirendi 
ponttal egészíti ki mai ülésének napirendjét, melyet nyílt ülésben 10. pontként kíván 
tárgyalni: 
 
„10./ Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámon nyilvántartott, 

„Komplex telepprogram Jászladányon II” címmel támogatást nyert projekt 

kapcsán a betanított takarító képzésben résztvevők részére eszköz és 

anyagköltség beszerzése érdekében szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester” 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 10 napirendi pontot nyílt ülésben, 1 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
176/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ Beszámoló a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászladány településen 
nyújtott 2021. évi tevékenységéről  

 Előadó: Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Beszámoló a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 2021/2022-es nevelési évben 
végzett munkájáról 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

3./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde álláshelyek engedélyezésére 
vonatkozó kérelmének megtárgyalására 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

4./ Javaslat az Önkormányzat 2022. évi költségvetési előirányzatainak 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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5./ Javaslat az Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének 
módosítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

6./ Előterjesztés az Értéktár bizottság féléves beszámolójának elfogadására 
 Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

7./ Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár 
intézményvezetői álláshelyre beérkezett pályázatok elbírálására, valamint 
a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezető 
megbízásának meghosszabbítására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

8./ Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
intézményvezető megbízásának meghosszabbítására  

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Előterjesztés Gengela Sándor Dániel kérelmének megtárgyalására 
 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

10./ Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámon 
nyilvántartott, „Komplex telepprogram Jászladányon II” címmel 
támogatást nyert projekt kapcsán a betanított takarító képzésben 
résztvevők részére eszköz és anyagköltség beszerzése érdekében 
szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 

Zárt ülés: 
 

11./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmének 
megtárgyalására 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti Fazekas-Füzesi Nórát, a Jászladányi 
Rendőrőrs parancsnokát. Kéri, hogy ha van valakinek a közrend, közbiztonsággal 
kapcsolatosan, illetve a rendőrőrs munkáját érintően kérdése, véleménye vagy javaslata, akkor 
azt most tegye fel, illetve mondja el. 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 

Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy: szeretné tájékoztatni a tisztelt képviselő-testületet és a 
jelenlévőket, hogy a legutóbbi ülés óta több bűncselekmény kapcsán sikerült beazonosítani az 
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elkövetőket, melyekben a polgárőrségtől is nagy segítséget kaptak, melyet ezúton is szeretne 
megköszönni. Van olyan elkövető, aki az őrizetbe vételt követően előzetes letartóztatásban 
van a mai napig, bíznak benne, hogy előbb-utóbb megkapja méltó büntetését. Sajnos a 
településen követnek el apróbb bűncselekményeket, melyekre igyekszik reagálni a rendőrség. 
Továbbra is kérné, hogy észrevételeiket jelezzék a rendőrség felé. Néhány napja nem 
működik az őrs mobil, de már vannak ebben is előremozdulások. Ha olyan jellegű kérdés, 
van, melyhez nem szükséges a 112 hívása, akkor nyugodtan kereshetik a saját telefonján is. 
Polgármester asszonynak meg fogja adni új kollégája Erdei Alex főtörzsőrmester 
elérhetőségét is, aki egyben a helyettese is. Ő már 1 hónapja itt van az őrsön, csak tanulmányi 
szabadságon volt, most sem tudott eljönni egyéb elfoglaltsága miatt, de jövő héten szeretné 
polgármester asszonynak mindenképpen bemutatni. A temetőlopások tekintetében 2 esetben 
meg van az elkövető, ha további ilyen jellegű sérelem ér bárkit, akkor kéri, hogy jelezzék a 
rendőrség felé. A hétvégén a jász világtalálkozóra fektetnek nagyobb hangsúlyt szolgálat 
terén, de természetesen lesz 24 órás járőrszolgálat itt is. A búcsú rendezvényre a tavalyi 
tapasztalatokat figyelembe véve elegendő létszámú rendőrt fognak biztosítani.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: kéri, hogy a zajhatások kiszűrését fokozottabban 
ellenőrizzék. 
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy: a megfelelő módon próbálnak erre a problémára is 
reagálni. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a Kuckónál is van probléma.  
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy: jegyző úrtól kérdezi, hogy a Kuckónak mire van 
engedélye? 
 
Dr. Bakos Beáta képviselő: a Kuckóban magánrendezvény volt.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a gyorsulási verseny is gyakori probléma. 
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy: majdnem minden szolgálatban fognak el kollégái 
körözés alatt álló személyt, akik ellen különböző dolgok miatt van elfogató parancs, meg van 
határozva, hogy hogyan kell ezt szabályosan végrehajtani, ez több órát vesz el a munkaidőből 
és a területről, de az a cél, hogy ezek a személyek is letöltsék az a büntetést, amit le kell 
tölteniük. A magánrendezvényekkel annyit tudnak tenni, hogy ha megérkezik az állampolgári 
bejelentés, akkor arra próbálnak reagálni. Az lenne a legjobb, ha a rendezvény szervezője 
kompromisszum kész lenne, és olyan hangerőn szórakoznának, valamint a vendégeit úgy 
terelgetné, hogy mások nyugalmát ne zavarja. Ha előre tudják, hogy lesz rendezvény, akkor 
van rá lehetőség, hogy nagyobb ellenőrzést végezzenek ennek a szórakozóhelynek a 
környékén, hiszen fontos az ittas járművezetők kiszűrése is, hogy az esetleges baleseteket 
megelőzzék.  
 
Tóth Imre képviselő: bejelentés kötelesek a 22 óra után tartó rendezvények? 
 
Lovász Imre jegyző: nem.   
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy: vannak olyan személyek, akik bejelentik, ha 
magánrendezvényt tartanak, de akik ezt megteszik, ők felszólításra halkabbra is veszik a 
zenét, ha esetleg erre kerül sor.   
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Bertalan László képviselő: a polgárőrség nevében köszöni az elismerő szavakat. Az egyik 
vadkamerát kihelyezték egy ingatlanra, de sajnos ellopták, jó lenne, ha a rendőrség meg tudná 
találni. 
 
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy: természetesen mindent meg fognak tenni ebben az 
ügyben is.  
 

(További hozzászólás, kérdés nem hangzik el,  
Fazekas-Füzesi Nóra rendőr őrnagy elhagyja a tanácstermet.) 

 
 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászladány településen nyújtott 2021. 
évi tevékenységéről  
Előadó: Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a TRV Zrt. írásos beszámolóját mindenki 
megkapta, sajnos a képviselőjük nem fog ideérni. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja a beszámoló elfogadását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
177/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolójának 
elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a 
Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolót az 
előterjesztés szerint. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 3./ Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 5000 Szolnok, Kossuth L. út 2. sz. 
  é r t e s ü l n e k .  
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2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 2021/2022-es nevelési évben végzett 
munkájáról 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az óvoda munkájáról készült írásos beszámolót 
mindenki megkapta, Lajosné Kiss Klára intézményvezetőt kérdezi, hogy kívánja-e 
kiegészíteni vagy összefoglalni az írásos anyagot? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a beszámolóban mindkét intézményt, az óvodát és a 
bölcsődét úgy próbálta bemutatni, hogy láthassák a nevelő munka szépségét és árnyoldalát is. 
Szeretné köszönetét kifejezni a képviselő-testület tagjainak, valamint a társintézmények 
vezetőinek, hiszen mindenki támogatta munkájukat. Amennyiben a beszámolóval 
kapcsolatban kérdés merül föl szívesen áll rendelkezésre. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság elfogadásra 
javasolja a 2021. évi beszámolót a előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
178/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 2021/2022-es nevelési évben végzett munkájáról 
készült beszámoló elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde 2021/2022-es nevelési évben végzett munkájáról szóló beszámolót az 
előterjesztés szerint, egyben megköszöni az intézményben dolgozók munkáját, 
együttműködését az önkormányzattal.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde álláshelyek engedélyezésére vonatkozó 
kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az óvoda írásos kérelmét mindenki megkapta, 
átadja a szót Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a 11. csoport vonatkozásában mutatkozó személyi 
feltétel biztosításához szeretné kérni ezeknek az álláshelyeknek a biztosítását. 2 fő dajkát és 1 
fő pedagógiai asszisztenst szeretne határozott időre, illetve 2 fő óvodapedagógust határozatlan 
időre. Ez a gyereklétszám függvényében, illetve a 11 csoport beindításával a költségvetésben 
meg fog jelenni plusz finanszírozásként. A zavartalan működés érdekében lenne szükség 
ezeknek az álláshelyeknek az engedélyezésére. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
álláshelyek engedélyezését az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
179/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére álláshelyek engedélyezésére  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 
kérelmére az intézményben  
- 2022. szeptember 1-től határozatlan időre 2 fő óvodapedagógus álláshelyet, 
- 2022. szeptember 1-től 2023. augusztus 31-ig határozott időre 2 fő dajka 

álláshelyet, 
- 2022. szeptember 1-től 2023. augusztus 31-ig határozott időre 1 fő pedagógiai 

asszisztens álláshelyet 
engedélyez, melynek finanszírozását az intézmény költségvetéséből biztosítja.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
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4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2022. évi költségvetési előirányzatainak módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a 2022. évi költségvetésben az első előirányzat 
módosítás történne meg. Az előterjesztés tartalmazza, hogy milyen módosítások történnének. 
Az előző képviselő-testületi ülésen elfogadásra került a maradvány felosztása, amely 
beépítésre kerülne. A módosítások következő csoportja a kormányzati szintű módosítások, 
ennél főként pályázatokra kell gondolni, valamint saját hatáskörben történő módosítások, 
melyek intézményi bontásban az előterjesztésben láthatóak. Amennyiben a képviselő-testület 
elfogadja az előirányzat módosításokat, úgy a költségvetési főösszeg 3.254.206.632,- forintra 
módosul. Amennyiben kérdés merül föl, szívesen áll rendelkezésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja az előirányzat módosítás elfogadását az előterjesztés szerint.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
180/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
Az önkormányzat 2022. évi költségvetési előirányzatainak módosítására  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat 2022. évi költségvetési előirányzatainak módosítását az előterjesztés 
szerinti tartalommal, amely alapján a bevételi és kiadási főösszeg 3.254.206.632,- 
forintra módosul. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az előző napirendi pontnál elfogadott előirányzat 
módosítások kerülnének a költségvetési rendeletben átvezetésre. Megkérdezi Mezei Norbert 
pénzügyi osztályvezetőt, hogy kívánja-e kiegészíteni az írásos anyagot? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
elfogadásra javasolja a 2022. évi költségvetési rendelet módosítását az előterjesztés szerinti 
tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a rendeletmódosítást? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 8 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

9/2022. (VI. 28.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló  

4/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Értéktár bizottság féléves beszámolójának elfogadására 
Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, megkérdezi Kun Adrienn megbízott intézményvezetőt, hogy kívánja-e az 
írásos anyagot kiegészíteni vagy összefoglalni? 
 
Kun Adrienn mb. intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerő kérdésekre szívesen 
válaszol. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
értéktár bizottság beszámolójának elfogadását. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
181/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
Az Értéktár bizottság 2022. évi I. féléves beszámolójának elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az Értéktár bizottság 2022. évi I. 
féléves beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
 3./ Értéktár bizottság – Kun Adrienn által 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői 
álláshelyre beérkezett pályázatok elbírálására, valamint a Nagyközségi József Attila 
Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezető megbízásának meghosszabbítására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: a képviselő-testület április 28-i ülésén írta ki a pályázatot a 
Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshelyére. A 
pályázat benyújtási határideje 2022. június 15. volt, amely időpontig egyetlenegy pályázat 
sem érkezett be, így javasolja a pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítását. A jelenleg 
megbízott intézményvezető asszony megbízása 2022. június 30-ig szól, így javasolja a 
megbízás meghosszabbítását december 31-ig, legfeljebb a pályázati eljárás eredményes 
lefolytatásáig.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
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Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
pályázat eredménytelenné nyilvánítását, valamint javasolják Kun Adriennt továbbra is 
megbízni az intézmény vezetésére.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
182/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
A Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshelyére 
kiírt pályázat eredménytelenné nyilvánításáról 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel a Nagyközségi József Attila Művelődési 
Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshelyre kiírt pályázati eljárást eredménytelenné 
nyilvánítja, tekintettel arra, hogy a pályázati kiírásban meghatározott határidőig nem 
érkezett be pályázat. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 

é r t e s ü l n e k .  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára Kun Adrienn további megbízásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
183/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
Kun Adrienn Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
intézményvezető megbízásának meghosszabbítására  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Munka 
Törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény és a kulturális tevékenységet végző 
közalkalmazottakról szóló 475/2020. (X.30.) Kormányrendelet előírásaira 
figyelemmel 

 

Kun Adriennt 
 

(szül: Jászberény, 1977.10.24., a.n: Kun Mária, lakcím: 5055 Jászladány, Mátyás u. 
14. sz.) továbbra is megbízza a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és 
Könyvtár intézményvezetői feladatainak ellátásával 2022. július 1. napjától 2022. 
december 31. napjáig,  de legfeljebb a pályázati eljárás eredményes lefolytatásáig. 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár helyben, 
 4./ Kun Adrienn 5055 Jászladány, Mátyás u.14. sz. 
 5./ Magyar Államkincstár Szolnok, Liget u. 6. sz. 

é r t e s ü l n e k .  
 
 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény intézményvezető 
megbízásának meghosszabbítására  
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: Bagi Zsoltnak ugyanúgy június 30-ig szól az intézményvezetői 
megbízása, javasolja július 1-től december 31-ig ismételten megbízni a feladatok ellátására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja Bagi 
Zsolt Arnold személyét továbbra is megbízni az intézményvezetői feladatok ellátásra. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye vagy más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi Bagi Zsolt Arnold alpolgármestert, 
hogy vállalja-e a megbízást? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az elmúlt 1 év eléggé küzdelmes volt, leginkább a lelkét 
viselte meg az intézményvezetést. Bejelenti érintettségét, nem kíván szavazni.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
184/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
Bagi Zsolt Arnold Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény ideiglenes 
megbízott intézményvezetői megbízásának meghosszabbítására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Közalkalmazottak 
jogállásáról szóló többszörösen módosított 1992. évi XXXIII. törvény előírásaira 
figyelemmel  
 

Bagi Zsolt Arnoldot 
 

(sz: Szolnok, 1963.01.30., a.n: Nyolczas Mária, 5055 Jászladány, Nagydabi u. 7.) 
továbbra is megbízza a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény 
intézményvezetői feladatainak ellátásával 2022. július 1. napjától 2022. december 31. 
napjáig,  de legfeljebb a pályázati eljárás eredményes lefolytatásáig. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben, 
 4./ Bagi Zsolt Arnold, 5055 Jászladány, Nagydabi u.7. sz. 
 5./ Magyar Államkincstár Szolnok, Liget u. 6. sz. 

é r t e s ü l n e k .  
 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Gengela Sándor Dániel kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: májusban érkezett egy kérelem Gengela Zoltántól, aki kérte az adott 
ingatlan bérletét a július 3-án rendezésre kerülő eseményre 7 mutatványos berendezés 
felállítása és üzemeltetése érdekében. Ehhez a képviselő-testület a május 26-i ülésén hozzá is 
járult. Ezt követően május utolsó napjaiban, vagy június első napjaiban a bérleti szerződés 
megkötésre került. 2022. június 3-án elektronikus kérelem érkezett be Gengela Sándor 
Dánieltől, amelyben ő is kérné ugyanúgy 7 db mutatványos berendezés üzemeltetéséhez az 
ingatlan bérleményét, melyhez múlt hét pénteken lett becsatolva az utolsó megfelelőségi 
tanúsítvány, illetve előtte pár nappal a többihez is megküldte a megfelelőségi tanúsítványt, 
illetve a kezeléséhez szükséges kezelői engedélyt is. Tekintettel arra, hogy a bérleti szerződés 
meg lett kötve Gengela Sándor kérelmének beérkezése előtt, így két irányba tud elindulni a 
képviselő-testület. Az egyik, hogy a kérelem elutasításra kerül, tekintettel arra, hogy az 
önkormányzat már bérleti szerződést kötött az adott ingatlan vonatkozásában arra az 
időpontra, a másik pedig az a lehetőség, hogy a képviselő-testület kezdeményezi Gengela 
Zoltánnál a megkötött bérleti szerződés módosítását. A Ptk. alapján megkötött szerződésnél 2 
esetben lehet módosítani a szerződést, vagy közös megegyezéssel, vagy ha jogszabály 
feljogosítja a feleket. Ilyen jogszabály viszont nincs. Egyedüli megoldás, ha kezdeményezi az 
önkormányzat a módosítást, és ha ezzel egyetért Gengela Zoltán, akkor lehet módosítani. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
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Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság hosszasan 
tárgyalta ezt a napirendi pontot, végül arra döntött, hogy elutasítja a kérelmet, mivel a 
megjelölt időpontban a bérleti szerződés már meg volt kötve az ingatlanra vonatkozóan. 
 
Gengela Sándor: helyi vállalkozó, ketten vannak a bátyjával. Biztosan emlékszik rá 
polgármester asszony is, hogy tavalyi évben is nagy vita volt ebből a búcsú napján. Tavaly is 
kivette Gengela Zoltán ezt a területet kizárólagos joggal. Azt ígérte polgármester asszony, azt 
mondta, hogy nem lesz többé ilyen, hogy kiadja 1 embernek. Jegyző úr is azt mondta, hogy 
aki beadja a kérelmet, az ott lehet.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem adott szót a felszólalásra.  
 
Gengela Sándor: a hölgy szólította. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a hölgy nem szólíthatta, mert a polgármester 
vezeti az ülést, ő az ügyrendi bizottság döntéséről tájékoztatta a képviselő-testületet. Nem 
ígért ilyet tavaly, ami elhangzott. Abban az esetben, ha a kérelmek beérkeznek, ha 10 kérelem 
érkezik be, akkor a képviselő-testület 10-et tárgyal meg. Beérkezett a kérelem, a testület 
meghozta a döntést, közben eltelt több mint 2 hét, majd megérkezett az Ön kérelme, a már 
megkötött szerződést követően. Ennek tükrében döntött tegnap az ügyrendi bizottság. A 
kedves felesége írt egy email-t, ahol félreérthetően írja le, hogy jegyző úr mit és hogyan 
intézett, jó is, hogy ezt most tisztázni tudják, sajnálja, hogy Erzsébet nincs jelen. Megkeresett 
több képviselőt, és a képviselőket sem úgy tájékoztatta, ahogyan elhangzottak a dolgok. Ezt 
most szeretné rövidre zárni. Meghallgatták az ügyrendi bizottság javaslatát, és nyilván joga 
van hozzászólni, mert valószínűleg azért jött el az ülésre, mert szeretné elmondani érveit, ha 
szót kap. Nyilván ezt mérlegelni fogja a képviselő-testület. Egyvalamit már most szeretne 
előre bocsájtani. Rövid időn belül ennek a helynek a jövőre nézve a bérleti szerződés szerinti 
bérbe adása úgy fog történni, hogy a képviselő-testület megversenyezteti. Ha erről határozat 
kell, akkor erről most fognak dönteni, ezt jegyző úrral meg fogja beszélni. Javaslatot fog arra 
vonatkozóan kérni a képviselő-testület tagjaitól a bérleti díj megállapítására, illetve a 
versenyeztetés módjára, függetlenül a napirendi pontban szereplő kérelemtől. Azt nem tudja, 
hogy ki mit ígért, biztos benne, hogy nem ígért olyat, ami elhangzott.   
 
Gengela Sándor: rosszul mondta, hogy megígérte polgármester asszony.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha ezt most szó nélkül hagyta volna, akkor 
mindenki azt hinné, hogy ezt tényleg megígérte. Az ügyrendi bizottság javaslata az volt, hogy 
elutasítja a kérelmet azért, mert a kérelem benyújtásának időpontjában már megkötött bérleti 
szerződéssel rendelkezett az önkormányzat. Elmondhatja véleményét, érveit, és ennek 
tükrében hozza meg a testület a döntését. 
 
Gengela Sándor: nem tudta mikor kell benyújtani a kérelmet, nincsenek a képviselő-
testületben ágai. Jegyző úrhoz bejött februárban egy kerítés végett, akkor már beszéltek erről, 
és akkor azt mondta, hogy legalább 1 hónappal előbb nyújtsák be a kérelmet. Benyújtotta 1 
hónappal előtte, de nem tudta, hogy Gengela Zoltán már előbb benyújtotta a kérelmet. Neki a 
nevén hiába van 7 berendezés, arra szeretné kérni a testületet, hogy a Gengela Zoltánnak 1 
eszköz van, ami a nevén van, a brake dance, ő egy pesti vállalkozót akar ide hozni. Saját maga 
Jászladányon nőtt fel a szüleivel, úgy, ahogyan Gengela Zoltán is. Nem szeretné őt kizárni, 
hogy ne jöjjön az eszközeivel. Saját magának is 7 berendezése van, mind a sajátja. Zoltán 
ugyanazokat a berendezéseket akarja hozni, egy pesti vállalkozó által. A testület szemében 
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csak egy kis ember, de számára ez nagy dolog, ebben nőtt fel, ez a vidámparkos szakmája. 
Lehet, hogy van, akinek ez nem tetszik, van aki utálja ezért, de nagyon sokan szeretik. A 
környező falukban imádják, várják, be tudja bizonyítani, plakátokat készítenek róla, hogy 
várja a vendégeket Gengela Sándor utazó vidámparkja, például Jászágón is szeretettel várják. 
Most itt ki akarják zárni. Nem a jászladányi búcsúról van szó, nincs erre rászorulva, mert 
lenne más, de itt lakik. Ezt értsék meg, hogy a bátyjával, Gengela Zoltánnal nincsenek jóba, 
harcolnak egymással. Ez fog minden évben menni a jászladányi búcsúban, hogy ilyen vagy 
olyan pályázat? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: meg fogják beszélni a képviselőkkel, hogy jövő 
évtől kezdve milyen módon fogják megversenyeztetni. Ez volt az utolsó ilyen év, hogy külön 
kérelemre döntést hoztak. Csak és kizárólag versenyeztetés útján fogják kiadni, és ha 15-en 
jönnek ide, akkor 15-en fognak érte versenyezni. Az nem tartozik a képviselő-testületre, hogy 
a testvérével milyen viszonyban vannak. Jegyző úr is elmondta, hogy született egy törvényes 
határozat, ami alapján lett egy érvényes bérleti szerződés megkötve. A testület dönthet úgy, 
hogy az elkövetkező egy hétben kezdeményezi Gengela Zoltánnál a bérleti szerződés 
módosítását, de ehhez Gengela Zoltánnak is hozzá kell járulni, hogy hajlandó a szerződést 
módosítani. Vagy olyan döntést hoz a képviselő-testület, hogy megkötött bérleti szerződése 
volt a kérelem benyújtásakor, és nem változtatja meg a döntést, nem kezdeményezi a bérleti 
szerződés módosítását. Várja a képviselő-testületi tagok véleményét.  
 
Bertalan László képviselő: kéri, hogy testvérével a képviselő-testületet ne használják arra, 
hogy a családi békét megteremtsék, mert ezt nem tudják, és nincs is hozzá közük. Az, hogy 
nincsenek jóba, az a kettejük dolga. Nem tudnak igazságot tenni. Beérkezett a kérelem, lett 
egy döntés róla, ezt támogatja. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: azt szeretné hozzáfűzni, hogy beszélt Erzsébettel, neki is azt 
mondta, hogy higgyék el, hogy a képviselő-testület nevében mondhatja, hogy ugyanolyan 
fontos emberek önök is, mint más, mert a testületnek minden jászladányi ember egyenértékű. 
Ezért is beszélték azt a bizottsági ülésen, hogy jövőre valóban másképpen kell, hiszen 
mindenkinek ugyanolyan lehetőséget kell biztosítani, ahogyan polgármester asszony is 
mondta, erre ígéretet tesznek. A búcsú már a jövő héten lesz. Ön szerint mennyi esély lett 
volna, hogy a testvérével közös megegyezésre tudnak jutni, vagy meg tudnak egyezni ketten? 
 
Gengela Sándor: 0%. 
 
Seresné Lados Éva képviselő: igen, ezt gondolja, hogy lehet, hogy nem eredményesebb lett 
volna, hanem csak a feszültséget szították volna tovább, amit szintén nem szerettek volna.  
 
Gengela Sándor: elég nagy ez a vásártér. 1 embernek kiadták az egészet. Nem lehet arról 
szó, hogy kötnek egy bérleti szerződést a saját berendezéseire, és elférnek egymás mellett? 
Amíg a szülei éltek, ezelőtt 1 évvel, mindig így volt. Nem lehet ezt megoldani? 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem így volt. Már elég régóta 1 embernek adja 
ki az önkormányzat a vásárteret, és maguk között úgy egyeznek meg, ahogyan szeretnének. A 
jövőre nézve versenyeztetés lesz, ez már most biztos, a részleteket a testülettel fogják 
egyeztetni. Most van egy döntés, 2 lehetősége van a testületnek, a kettő között fog dönteni. 
Várja a javaslatokat. 
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Gyárfás Lajos képviselő: úgy érzi, hogy személyére célzott, mikor azt mondta, hogy a másik 
kérelmezőnek van rokona a testületben, ezért szeretné elmondani, hogy nem tagja az 
Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottságnak, nem tudta, hogy mikor adja be Gengela Zoltán a 
kérelmet, és most sem kíván részt venni a szavazásban. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: van-e valakinek olyan javaslata, ami eltér a 
bizottság javaslatától? 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az ügyrendi 
bizottság javaslatával, amely szerint a kérelem elutasításra kerül, tekintettel arra, hogy a 
kérelem benyújtásának időpontjában megkötött bérleti szerződése volt az önkormányzatnak 
az érintett ingatlan vonatkozásában? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
185/2022. (VI. 23.) sz. határozata 
 
Gengela Sándor Dániel kérelmének elutasítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elutasítja Gengela Sándor Dániel 
kérelmét, tekintettel arra, hogy az önkormányzat a kérelmező által megjelölt időpont 
vonatkozásában már bérleti szerződést kötött a kérelemben szereplő 0563 hrsz-ú 
ingatlan használatára.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-1.6.2-16-2017-00035 azonosítószámon nyilvántartott, „Komplex 
telepprogram Jászladányon II” címmel támogatást nyert projekt kapcsán a betanított 
takarító képzésben résztvevők részére eszköz és anyagköltség beszerzése érdekében 
szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Az önkormányzat eszköz és anyagköltség beszerzése érdekében 
ajánlattételi eljárást folytatott le, 3 árajánlat érkezett be, a 3 ajánlat közül a legkedvezőbbet 
szükséges kiválasztani, amely a Vegyesiparcikk részéről érkezett be. megkérdezi a képviselő-
testület tagjait, hogy az anyaggal kapcsolatban van-e valakinek kérdése, véleménye, vagy az 
írásos előterjesztésben szereplő javaslattól eltérő javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a Vegyesiparcikk 
ajánlatának elfogadásával? 




